
Informácia 

 z 12. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 23. 2. 2011 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Hostia: Ing. Maga, Bc. Baranová 

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko 

Program:  

  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

  3. Informácie riaditeľa ZŠ s MŠ za 1. polrok 2010/2011 

  4. Rôzne 

  5. Uznesenie 

  6. Záver 

Informácia:  

Predseda RŠ JUDr. M. Brtko privítal prítomných a zasadnutie otvoril. Predstavil nových 

členov RŠ Mgr. Ivetu Žerebákovú a Ing. Michala Šventu. Riaditeľ ZŠ s MŠ informoval 

prítomných o práci školy, o výchovno-vyučovacích výsledkoch za 1. polrok školského 

roku 2010/2011 - je menej slaboprospievajúcich a neprospievajúcich žiakov, je nový 

systém v klasifikácii. Od 1. 2. 2011 zmena zástupkyne RŠ. Pani Bartošovú nahradila pani 

Pavelková. B. Zvarová odchádza budúci školský rok na starobný dôchodok, bude 

potrebné prijať nového učiteľa s aprobáciou SJL – NEJ. Ďalej informoval, že bude 

potrebná rekonštrukcia telocvične, ak sa zabezpečia finančné zdroje, chystá sa 

organizácia karnevalu a zápis žiakov do 1. ročníka v budúcom školskom roku. Mr. 

Žerebáková sa opýtala, prečo  nepracuje folklórny krúžok, Ing. Maga odpovedal – nebol 

záujem odborných vedúcich o vedenie krúžku, treba nájsť odborného choreografa z obce. 

 


